

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARABIA INSURANCE COMPANY - JORDAN Date: 11-01-2026 10:59:02 AM Subject: Appointment of Acting General Manager</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التأمين العربية - الأردن التاريخ: AM 10:59:02 2026-01-11 الموضوع: انتداب قائم بأعمال المدير العام</p>
<p>The Board of Directors Arabia Insurance Company - Jordan decided, based on the unwillingness of the General Manager, Mr. Basem Haddadeen, to renew his employment contract, which expires on 1/10/2026, to assign the Deputy General Manager for Operations, Mr. Walid Samih Atieh Al-Qattati, as Acting General Manager until the merger is completed.</p>	<p>قرر مجلس إدارة شركة التأمين العربية - الأردن المساهمة العامة وبناء على عدم رغبة السيد المدير العام باسم حدادين تجديد عقد عمله الذي ينتهي في تاريخ 2026/1/10 انتداب نائب المدير العام لشؤون العمليات السيد/ وليد سميح عطيه القططي كقائم بأعمال المدير العام لحين الانتهاء من موضوع الاندماج.</p>
<p>08-01-2026</p>	<p>08-01-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mazen Abduljalil Abdulqader Abduljalel</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mazen Abduljalil Abdulqader Abduljalel</p>